
Aan:  Het college van burgemeester en wethouders
 van de gemeente Venlo

Van:  Fractie EENLokaal
 Leon van den Beucken  

 

Betreft: Vragen ex. Artikel  45 reglement van orde
Belfeld 25-1-2020

Geacht college,

Onderwerp: verdwijnen elektriciteitsmasten uit straatbeeld Klingerberg Blerick 

EENLokaal stelde in oktober vorig jaar artikel 44 vragen omtrent de verkabeling van het 
Hoogspanningtracé in Blerick. Daarna is in goed overleg besloten ons een RIB te doen 
toekomen.

Die hebben we begin januari gekregen, waarvoor dank. 

In de RIB 146 komt het voor alsof we naar aanleiding van één ongeruste burger vragen stelden, 
maar de aanleiding was vooral de mogelijkheid om van de regeling gebruik te maken, en we 
zagen dat andere gemeentes dat ook deden. 

De afwegingen om het nu niet te doen zijn helder verwoord in de RIB, toch rijzen er nog enkele 
vragen. In de RIB 146 staat: “Het college zal via de provincie lobbyen voor een financiering via 
de energiebelastingen. “

Vraag 1
Doelt het college dan op een financiering van een onderzoek naar technische haalbaarheid en 
de kosten, of doelt het college hiermee op de financiering van de uiteindelijke bekostiging 
van verkabeling?

Vraag 2
Heeft de gemeente gesprekken gevoerd met gemeenten waar de verkabelingsregeling wel 
wordt toegepast en met stakeholders als Samenstroom Venlo?

Vraag 3
Welke onderzoeken zijn er in de beantwoording van de RIB betrokken? 

Vraag 4
Hebben we goed begrepen, dat gezien de argumenten, de gemeente in de toekomst niet 
uitsluit – onder idealere financieringsvoorwaarden – de ondergrondse bekabeling over de 
Klingerberg te realiseren?

Fractie EENLokaal,
Leon van den Beucken 


